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BEHANDELADVIEZEN EN BESLUITEN
In vergadering Commissie Grondgebied, Samenleving en Bestuur - dinsdag 17 september 2019 19:30
   Besluit De heer Sterrenburg (CU) herinnert aan 27 augustus 1960, de datum waarop sportpark

Souburgh geopend werd. Gelet op het naderende jubileum vraagt hij of de containers bij
het hek weggehaald kunnen worden. 
Wethouder Kraijo antwoordt dat dit zeer recentelijk gebeurd is. 

De heer Stout zegt dat D66 schriftelijke vragen gesteld heeft over het voetpad bij de
Pijlstoep. Deze vragen konden niet tijdig beantwoord worden, maar voor half september
zou er antwoord komen. Vanmiddag ontving hij echter een mail waaruit bleek dat het nog
weer enkele weken duurt. Hij meent dat dit echt niet kan en wil weten waarom het zo lang
duurt. 
Wethouder Kraijo antwoordt dat dit inderdaad heel spijtig is. Het zal worden nagegaan
hoe dit zit. 
 
De heer Barzas vraagt wanneer het financiële eindoverzicht van de verhuizing van de
woonwagens komt. 
Wethouder Zandvliet antwoordt dat dit nog even duurt, want nog niet alle
werkzaamheden zijn afgerond.

 


